
ZÁPIS SE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU ZDRAVOTNĚ 
SOCIÁLNÍ FAKULTY JIHOČESKÉ UNIVERSITY V ČESKÝCH 
BUDĚJOVICÍCH ZE DNE 23. DUBNA 2007 
 
 
Přítomní členové (bez titulů: O. Doskočil, P. Zimmelová, P. Schulz, R. Havránková, J. Kříž, J. 
Vitoň, M. Velemínský ml., V. Drymlová,  Ž. Abesková, M. Měrotská 
Omluveni:  A. Hudáčková, V. Šnorek, M. Kastnerová 
Hosté (bez titulu): M. Velemínský – děkan ZSU JU, V. Tóthová – proděkanka, B. Papáček – 
tajemník ZSF JU 
 
Program: 

1.  Výsledky hlasování o složení dílčí volební komise pro volby do AS JU. 

2.  Reakreditace navazujícího magisterského studijního programu Ošetřovatelství, 

oboru Ošetřovatelství ve vybraných klinických oborech (předkladatelka: doc. 

PhDr. Valérie Tóthová, Ph.D., R.N. – proděkanka pro pedagogickou činnost) 

3. Výroční zpráva o hospodarení ZSF JU za rok 2006 (předkladatel prof. MUDr. 

Miloš Velemínský, CSc. - děkan ZSF a Ing. Bohumír Papáček - tajemník ZSF). 

4.  Návrh rozpočtu ZSF JU na rok 2007 (předkladatel - děkan ZSF a tajemník ZSF). 

5.  Statut ZSF JU (předkladatel - děkan ZSF). 

6.  Disciplinární rád pro studenty ZSF JU (předkladatel - děkan ZSF). 

7.  Volební a jednací rád AS ZSF JU (předkladatel - děkan ZSF). 

8.  Jednací rád Vědecké rady ZSF JU (předkladatel - děkan ZSF). 

9.  Různé 

 
 



 

1) Výsledky hlasování o složení dílčí volební komise pro volby do AS JU.   

Předseda AS ZSF JU Doskočil informoval o volbách do AS JU, které proběhnou ve dnech   

21.-22.5. 2007 a o složení dílčí volební komise ZSF JU: 

Členové dílčí volební komise ZSF JU: 

Mgr. Milan Předota, Ph.D., Katedra zdravotnické fyziky a biofyziky (předseda) 

Mgr. Veronika Kubelová, Katedra soc. práce a soc. politiky(místopředsedkyně) 

Mgr. Andrea Hudáčková, Katedra ošetřovatelství 

Ing. Jan Singer, CSc., Katedra radiologie a toxikologie 

Bc. Petr Procházka, student 1.KRT 

Adam Dočekal, student ZSF 

 
2) Reakreditace navazujícího magisterského studijního programu Ošetřovatelství, 
oboru Ošetřovatelství ve vybraných klinických oborech  
(předkladatelka: doc. PhDr. Valérie Tóthová, Ph.D., R.N. – proděkanka pro pedagogickou 
činnost) 
Doc. PhDr. Valérie Tóthová, Ph.D. informovala o reakreditaci navazujícího magisterského 
studijního programu Ošetřovatelství, oboru Ošetřovatelství ve vybraných klinických oborech. 

Dále odpovídala na otázky členů senátu. 

Senát nemá k předkládanému materiálu připomínek. 

 

3) Výroční zpráva o hospodaření ZSF JU za rok 2006 (předkladatel prof. MUDr. Miloš 
Velemínský, CSc. - děkan ZSF a Ing. Bohumír Papáček - tajemník ZSF). 

Děkan ZSF JU a tajemník předložili Výroční zprávu o hospodaření ZSF JU za rok 2006. Senát 
hlasoval o schválení znění této Výroční zprávy s tímto výsledkem: 

Výsledky hlasování 

Pro: všichni hlasující 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

 



4) Návrh rozpočtu ZSF JU na rok 2007 (předkladatel - děkan ZSF a tajemník ZSF). 

Děkan ZSF JU a tajemník předložili Návrh rozpočtu pro ZSF JU za rok 2007. AS hlasoval o 
schválení znění tohoto rozpočtu návrhu s tímto výsledkem: 

Výsledky hlasování 

Pro: všichni hlasující 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

 

5) Statut ZSF JU (předkladatel - děkan ZSF) 

Děkan předložil statut ZSF JU. AS pozměnil v tomto statutu následující články takto: 

• Článek 14, Děkan, odst. 2:  Funkce děkana není slučitelná s žádnou další vedoucí 
funkcí na fakultě 

Tento odstavec je vypuštěn a dále přečíslován. 

 

• Článek 21, Rozhodování a podepisování, odst. 1 d: vedoucí kateder v rozsahu 
stanoveném rozhodnutím děkana 

Nové znění tohoto odstavce je: Vedoucí kateder, ústavu, oddělení v rozsahu stanoveném 
rozhodnutím děkana 
 

• Článek 25, Obsah hodnocení, odstavec 1, body a – f  

Tento článek je nahrazen článkem 27 JU, odst. 1, body a-d 

AS ZSF JU poté hlasoval o novém znění statutu ZSF JU s tímto výsledkem: 
 

Výsledky hlasování 

Pro: všichni hlasující 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
 

Před projednáním  dalších bodů programu musel odejít z pracovních důvodů M. Velemínský 
mladší. 

 



6) Disciplinární rád pro studenty ZSF JU (předkladatel - děkan ZSF). 

Děkan předložil Disciplinární řád pro studenty ZSF JU. AS pozměnil v tomto Disciplinárním 
řádu následující články takto: 

• Článek 9, Přezkumné řízení, odst. 3:  

Z tohoto článku se vypouští poslední věta. Nové znění tohoto odstavce je: 

Děkan může sám podané žádosti o přezkoumání svého rozhodnutí vyhovět a své rozhodnutí 
změnit, nebo zrušit; tento postup děkan nepoužije v případě, uvedeném v odstavci 2 tohoto 
článku Disciplinárního řádu…… dále navazuje přímá citace § 68, odst. 4 VŠ zákona:  

Senát poté hlasoval o novém znění Disciplinárního řádu pro studenty ZSF JU s tímto výsledkem: 

Výsledky hlasování 

Pro: všichni hlasující 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

 

7) Volební a jednací řád AS ZSF JU (předkladatel - děkan ZSF). 

Předseda AS ZSF JU Doskočil předložil k projednání  možnost prodloužení funkčního období 
senátu ZSF JU z dvouletého na tříleté. Tato změna by vstoupila v platnost s dalším zvolením AS 
ZSF JU.  

Akademický senát poté o tomto nádrhu hlasoval. 

Pro dvouleté funkční období AS ZSF JU: 6 hlasujících 

Pro tříleté funkční období AS ZSF JU: 3 hlasující 

 

Akademický senát poté hlasoval o celkovém znění Volebního a jednacího řádu AS ZSF JU. 

Výsledky hlasování 

Pro: všichni hlasující 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

 

8) Jednací rád Vědecké rady ZSF JU (předkladatel - děkan ZSF). 

Děkan předložil AS k hlasování Jednací řád Vědecké rady. AS neměl žádné připomínky ke 
změně a hlasoval takto: 

Výsledky hlasování 

Pro: všichni hlasující 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 



 

9) Různé 

 

- Akademický senát vyslovil uznání nad velmi dobrým pracovním, technickým a studijním 
zázemím budovy ZSF JU „URAN“, Boreckého 27. Tato budova byla hodnocena jako 
mimořádně zdařilá i zahraničními účastníky akce „International week“, která se konala 
v termínu 23.-27.4. 2007 

- tajemník informoval o tom, že v roce 2007 dojde k vybavení technikou budovy v ulicích 
Jírovcova, Nerudova, U výstaviště 

- studentská část AS ZSF JU diskutovala s proděkankou V. Tóthovou o možnosti, že by 
rozvrh 1. hodiny začínal denně v pozdější dobu než je tomu nyní. Proděkanka 
informovala o tom, že by v rozvrhu byly využívány více tzv. „nulté hodiny“, tzn. že by se 
začínalo by se ještě dříve.  

Výsledkem diskuse bylo ujednání, že 1. hodina bude začínat ve stejný čas, tzn.  

v 07:40 hodin.  

 

Zapsala: Monika Měrtotská  
 Kontroloval: O. Doskočil 

 

V Českých Budějovicích dne 25.4. 2007  


